
Zápisnica zo zasadania 1. komory Snemu SAV dňa 7.1. 2015 

 

Prítomní: členovia Snemu SAV podľa prezenčnej listiny, členovia Predsedníctva SAV z 1. oddelenia 

vied, ako aj riaditelia niektorých ústavov 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Diskusia k aktuálnej situácii v SAV 

4. Záver 

 

Ad. 1 a 2: Zasadnutie začalo o 11.00 hod, otvorila ho predsedníčka 1. komory K. Gmucová. Program 

schôdze bol konsenzuálne schválený.  

Ad. 3: K. Gmucová uviedla problematiku voľby kandidáta na predsedu SAV a objasnila, prečo je 

potrebné doplniť Prílohu 2 Štatútu Snemu SAV o nový článok, ktorý ošetruje postup po odvolaní 

predsedu SAV a mohol by sa v budúcnosti uplatniť aj v ďalších prípadoch, keď predseda SAV 

nedokončí výkon mandátu. Ďalej informovala, že záujem kandidovať na funkciu predsedu SAV zatiaľ 

prejavil jediný člen Predsedníctva SAV, a to P. Šajgalík. 

V diskusii o navrhovanej úprave I. Budinská analyzovala ustanovenie, že za funkčné sa bude 

považovať Predsedníctvo, pokiaľ bude mať 2/3 členov. Upozornila, že by sa malo zaistiť zastúpenie 

každého oddelenia, a prihovárala sa za zvýšenie uvedeného kvóra. Ďalší členovia komory podporili 

tieto návrhy, komora ako celok k nim uznesenie neprijala. 

Riaditeľ Ústavu informatiky L. Hluchý položil otázku, ako bude nový predseda komunikovať ohľadne 

rozpočtu a ESO. K. Iždinský informoval, že počas prijatia členov Výboru Snemu v NRSR minister R. 

Kaliňák prehlásil, že ak SAV dokáže, že jeho čísla nie sú správne, dá SAV 1 milión Eur z rozpočtu svojho 

rezortu. 

Viacerí prítomní analyzovali možnosti ďalšieho postupu v prípade, ak sa predsedu nepodarí zvoliť. 

Taktiež sa diskutovala otázka odvolania celého Predsedníctva. Neodznel návrh, ku ktorému by 

komora mala prijať uznesenie.  

Ad. 4: O 12.00 predsedníčka zasadanie 1. komory ukončila. 

 

V Bratislave, 13. januára 2015 

 

Zapísal: F. Gömöry  

Overila: P. Pekárová 

        

Katarína Gmucová 

       Predsedníčka 1. komory Snemu SAV 


